
Zápis ze schůzky  RC Ostrava dne 13.8.2012 

 

Přednáška: Jan Chalupa – Postřehy ze Švédska 

Diskuse: 

1) J. Zajíc seznámil členy klubu se záměrem probrat na nejbližším zasedání Boardu RC 
Ostrava možnosti řešení nedostatku finančních prostředků v pokladně klubu. 
Vzhledem k současné účasti na schůzkách klubu (doba prázdnin a dovolených) bude 
schůze Boardu svolána dne 10.9.2012. President klubu pozve všechny členy, kteří by 
se chtěli k tomuto problému v diskusi vyjádřit. 
 

2) L. Ženatý seznámil členy s pozvánkou RC Ostrava International na oslavu 10. výročí 
založení klubu. Tato událost se koná dne 17. 10.2012 V Rotschild Palace v Ostravě-
Vítkovicích. Připomněl za tímto účelem přání nového presidenta RC Ostrava 
International Dr. K. D. Becka sejít se s vedením našeho klubu. 
 
 

3)  K výzvě George Podzimka k pomoci dětem s atopickým ekzémem na cestu za 
léčbou k Mrtvému moři v Izraeli darováním nevyužitých leteckých mil jsou připraveni 
se připojit někteří naši členové. J. Zajíc slíbil, že se zeptá G. Podzimka, zdali bychom 
tento dar mohli spojit s přáním pomoci dětským pacientům z našeho kraje. 
 

4) Z. Michálek následně navrhl že pomůže zorganizovat přednášku kožních specialistů 
z Nemocnice v Novém Jičíně paní primářky Dr. Selerové a pana primáře Dr. Kobzy 
na téma "Moderní metody léčby atopického ekzému". Domnívá se, že by bylo dobré 
kdyby dětské pacienty z našeho regionu navrhlo toto specializované pracoviště.   
 

5) Návrh na přednášku byl s díky přijat a zařazen do klubového plánu na den 24.9.2012. 
 

6) Z. Michálek informoval o svém záměru poslat našim čestným členům Johnu Gillottovi 
a Janu Berkelbachovi jako každoročně 1 výtisk seznamu RC a členů Districtu 2240. 
Při této příležitosti navrhuje pozvat oba čestné členy k návštěvě konference Etika 
v podnikání 2012. Tento návrh byl přijat a odsouhlasen. 
 

7) J. Zajíc požádal kolegy aby se zkusili zamyslet nad možností pozvat na některou 
přednášku v průběhu rotariánského roku 2012-13 některou osobu, která svým 
odborným nebo lidským významem přesahuje rámec našeho regionu, případně naší 
země. Takovouto přednášku by pak možná náš klub dokázal nabídnout i širšímu 
publiku (např. některé z ostravských vysokých škol a pod).  

 
8) Přednášku na příští schůzce dne 20.8.2012  o názvu "Cesta do Káthmandú" bude mít 

Martin Pešat. 
 
 
J. Zajíc 



 


